
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

         P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 25.09.2009, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 15. 

 Dl. Abrudan Sorin  răspunde d.lui Paşcalău Ionel că în procesul verbal  s-a consemnat exact 

cvorumul cu care s-a aprobat rezilierea contractului cu SC Hareti Prest SRL respectiv cu 10 voturi 

pentru şi 4 abţineri. 

Se supune la vot procesul verbal al şedinţei din luna august  2009  şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Abrudan Sorin menţionează că mai există solicitarea cuprinderii pe ordinea de zi şi a altor 

proiecte de hotărâre avizate de comisiile de specialitate. 

 Dl Secretar menţionează că au mai existat depuse 3 documenţaţii pentru decernarea post 

mortem a trei Titluri de Cetăţeni de Onoare avizate de comisia de cultură. 

 D.na viceprimar menţionează că executivul nu susţine aceste proiecte de hotărâre  întrucât 

documentaţiile depuse conţin unele lipsuri faţă de  cerinţele metodologiei de acordare a acestor titluri 

aprobată într-o şedinţă anterioară. 

 Dl. Abrudan Sorin solicită aprobarea introducerii pe ordinea de zi a 2  

proiecte de hotărâre care  vizează aprobarea unei sume pentru materiale publicitare în cadrul 

Programului PHARE CES 2004 şi a proiectului de hotărâre   privind modificarea  Regulamentului cu  

parcările auto  şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Abrudan Sorin  supune aprobării introducerea pe ordinea de zi  cele 3 proiecte de hotărâre  

privind decernarea titlului de cetăţean de onoare şi se aprobă cu  14 voturi pentru şi o abţinere, dl. 

secretar informează că, Grupul Şcolar Huedin a depus raportul stării învăţământului la această 

instituţie. 

 Dl Torok Ferencz  consideră că nu este necesară o dezbatere în Consiliul Local Huedin  a 

acestui raport, fiind de părere că reprezentanţii în Consiliul de Administraţie puteau depune eventualele 

obiecţii, propune să se solicite informări de la toate unităţile şcolare din oraş. 

 Se supune la vot această propunere şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi 2 abţineri dl. Farkaş 

Marius, dl Toadere Ioan. 

 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind rectificarea 

bugetului Consiliului Local Huedin pe anul 2009  cu suma de 370.000 lei,  dl Torok Ferencz  

menţionând că este vorba de sume  cu destinaţie fixă  de la  Consiliul Judeţean Cluj. 

 D.na viceprimar răspunde d.lui Abrudan Sorin în sensul că suma prevăzută pentru viitoarea 

Hala Agroalimentara  reprezintă construcţia acesteia. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia economică privind rectificarea 

bugetului Consiliului Local Huedin cu suma de 35.000 lei lămuriri suplimentare acordând d.na contabil 

sef, care răspunde d.nei Cozea Silvia privitor la transferul unor sume între conturile bugetului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  privind rectificarea bugetului Consiliului Local 

Huedin cu suma de 200.000 lei  lămuriri acordând d.na contabil şef care menţionează că este  vorba de 

sumele cu titlu de subvenţie  de la APIA care vor fi folosite pentru decontarea cheltuielilor pentru 

curăţirea păşunilor, amenajarea drumurilor şi rigolelor aferente căilor de acces către păşune, 

menţionând că această sumă acoperă şi salariul serviciului ecologic care efectuează aceste activităţi 

răspunzând astfel d.nei Cozea Silvia şi d.lui Farkaş Marius. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 



D.na vicperimar prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Convenţiei cu Banca 

Europeană pentru investiţii în cadrul Proiectului de reabilitare a reţelei de apă canal, gestionat de SC 

Compania de Apă, lămuriri acordând dl secretar şi dl Torok Ferencz. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aplicarea programului ,,spaţii verzi,, pentru amplasamentul din zona P.ţa Rep., P.ţa Victoriei, lămuriri 

acordând d.na viceprimar răspunzând astfel d.lui consilier Abrudan Sorin  şi d.lui Torok Ferencz. 

Se supune la vot proiect de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl Szraga Zoltan prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism  privind 

aplicarea programului ,,spaţii verzi,, pentru amplasamentul din   Parcul Central al orasului Huedin, str. 

A.Iancu. 

D.na Buzaş Fekete Maria  menţionează că în acest parc sunt copaci de esenţă rară  iar d.na 

viceprimar menţionează că proiectul nu presupune tăierea acestor arbori, şi de dl Torok Ferencz care 

arată că este necesară păstrarea raportului  suprafeţelor spaţiilor verzi.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre privind modificarea Regulamentului parcărilor 

auto în oraşul Huedin. 

Dl Stângă Silviu menţionează că  vizează  modificarea Regulamentului aprobat iniţial şi 

asigură cadrul necesar atribuirii locurilor de parcare din zona blocurilor,  criteriile şi modalităţile de 

selecţie a beneficiarilor acestor locuri de parcare. 

Dl Drăgan solicită ca prorietarii autoturismelor să facă dovada plătii  la zi a impozitului iar 

d.na Cozea Silvia solicită să nu fie atribuite locurile de parcare din faţa intrării la blocuri. 

Dl Pădurean Răzvan  menţionează că agenţii comerciali pot parca  în faţa blocului când fac 

aprovizionări, dl Varga Andrei solicită ca cei care depozitează lemne să-şi rezolve această problemă 

prin solicitarea serviciilor de încălzire de la Centrala Termică pe rumeguş. 

Dl Pascalău Ionel  solicită luarea măsurilor împotriva celor care parchează camioane în zona 

centrală a orasului propunând constituirea unei comisii pentru stabilirea unor locuri pentru depozitarea 

lemnelor. 

D.na viceprimar menţionează că este nevoie de Politia Rutieră  care alături de Politia 

Comunitară să ia măsuri pentru direcţionarea maşinilor de mare tonaj între parcarea din incinta SC 

Transim SA Huedin, aspecte subliniate şi de dl Varga Andrei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

D-şoara Cozea Marinela  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind 

aprobarea Protocolului de colaborare cu Inspectoratul Scolar Cluj. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unnimitate. 

Dl director Matiş Horea prezintă informare cu privire la destinaţia sumelor obtinute din 

exploatarea terenului de sport cu gazon sintetic din cadrul Grupului Scolar Huedin. 

Dl Paşcalău Ionel solicitând să menţioneze exact cât din această sumă a fost folosită pentru 

întreţinerea terenului, dl director menţionează că suma s-a folosit pentru echipamente cumpărate, 

mingi, plase iar o anumită sumă s-a folosit în alte scopuri decât  pentru întreţinerea terenului. Răspunde 

d.lui Abrudan Sorin  în sensul că de la minister se primesc anumite sume pentru procurare echipamente 

sportive. 

Dl. Drăgan Sandu  îşi exprimă nemulţumirea faţă de  folosirea acestor sume în alte scopuri 

respectiv pentru cursuri de pregătire, solicitând în acest sens  ca sumele obţinute din exploatarea 

terenului să fie folosite în alte scopuri doar cu aprobarea Consiliului Local Huedin. 

Dl Torok Ferencz consideră că Grupul Şcolar Huedin poate decide asupra cheltuielilor , 

Consiliul Local Huedin putând cere rapoarte fără însă să fie implicat în deciziile şcolii. 

Dl Toadere  Ioan propune că sumele rămase să rămână în cont separat la dispozitia şcolii iar dl 

Farkaş Marius  - sunt gestionate de  consiliul de administraţie. 

Dl. Paşcalău Ionel solicită întreţinerea terenului iar dl Drăgan Sandu   solicită ca din sumele 

obţinute să se procedeze la lipirea gazonului deteriorat, aspect subliniat şi de d.şoara Cozea Marinela. 

D.na viceprimar solicită ca  sumele obţinute să fie folosite pentru activităţi sportive. 

D.şoara Cozea Marinela prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de cultură privind 

aprobarea  atribuirii pe o perioada de un an către Grupul Şcolar Huedin, a  terenului cu gazon sintetic. 



Dl. Drăgan  Sandu menţionează că este de acord cu  atribuirea terenului  cu condiţia asigurării 

vestiarelor şi duşurilor,  dl Paşcalău Ionel  solicită să ia măsuri pentru lipirea gazonului. 

Dl Abrudan Sorin  consideră că, Consiliul Local Huedin trebuie să-şi acopere investiţia  făcută 

cu ocazia plăţii terenului. Dl Torok Ferencz consideră că nu poate Consiliul Local Huedin să impună  

şcolii  cum să folosească sumele obtinute din exploatarea terenului. Dl secretar sintetizează într-un 

amendament propunerile  făcute de consilieri astfel că sumele obţinute din exploatarea terenului să fie 

folosite doar pentru întreţinerea acesteuia, amenajarea vestiarelor şi duşurilor, la activităti sportive sau 

ale elevilor. 

 Se supune la vot acest amendament şi se aprobă cu 14 pentru şi o abţinere dl Torok Ferencz. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul menţionat anterior şi se aprobă cu 15 

voturi pentru. 

Dl Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de administratie publică  

privind aprobarea sumei de 8.000 lei pentru procurare materiale de construcţii în vederea reparării unui 

imobil situat pe str. Pr. A Munteanu 180,  lămuriri acordând d.na viceprimar. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre  avizat de comisia economică promovând 

aprobarea sumei de 6.900 lei pentru achiziţionarea unor materiale publicitare necesare în cadrul 

Programului PHARE CES 2004. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Dl Betlendi Andrei  prezintă informarea cu privire la stadiul încasărilor impozitelor şi taxelor 

locale pe anul 2009, arătând că pe anul 2010 impozitele vor fi majorate cu 20%,  lămuriri acordând şi 

dna contabil şef care menţionează că până la acest moment nivelul de încasare este de cca 53%. 

 Dl Stângă Silviu prezintă informarea  privind  stadiul reabilitării termice a blocurilor de 

locuinţe, menţionând că  toate blocurile construite după anul 1950 pot fi înscrise în program,  

menţionând că pentru trei asociaţii de proprietarii din Bl A2 şi H din P.ţa Republicii respectiv str. 

Horea  nr. 80 s-au semnat contractele  de mandat urmând ca expertizarea să se facă de experţi 

autorizaţi, menţionează că, cheltuielile pe apartament sunt de cca. 700- 750 eur/ familie.  

 D.l Abrudan Sorin  prezintă informarea cu privire la situatia sumelor obţinute din amenzi la 

parcările din zona centrală, situaţie transmisă de Politia Comunitară. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate solicitarea de revocare a Hotărârii Consiliului 

Local Huedin nr. 116/2009 privind aprobarea Regulamentului serviciului de termie la nivel de oraş,   

urmând să fie reluat votul asupra acestui Regulament la şedinţa viitoare interval de timp până la care 

Regulamentul se va afla în dezbatere publică. 

 Dl. Farkaş  Marius prezintă proiectele de hotărâre  iniţiate pentru decernarea Titlului de 

Cetăţean de Onoare post mortem pentru Iosif Capota,  Calin Matiş, Csoregi Francisc, lămuriri în acest 

sens acordând dl secretar care menţionează că executivul nu şi-a asumat aceste proiecte de hotărâri 

întrucât documentaţiile transmise erau într-o oarecare măsură incomplete,  nerespectând întru totul 

Regulamentul aprobat anterior. 

 Dl Abrudan Sorin îşi exprimă nemulţumirea pentru faptul că  fişele de prezentare au fost 

însuşite de Societatea Academică Brătianu şi semnate de dl Matiş H,  care nu mai este membru a 

acestei societăţi şi această societate nu s-a întrunit şi nu a aprobat prezentarea acestor proiecte de 

hotărăre. 

Dl. Matiş Horea menţionează că activitează în societatea academică iar proiectele au fost 

asumate de societate. 

Dl Abrudan solicită ca aceste trei proiecte de hotărâri să fie prezentate fără însuşirea acestora 

de către Societatea Academică Brătianu întrucât nu există acceptul asociaţiei în acest sens. 

 Se supune la vot secret şi se întocmesc buletinele de vot în acest sens. 

 In urma votului secret exprimat şi conform  raportului comisiei de validare nu s-a întrunit 

cvorumul de 2/3 cf. Regulamentului,  în vederea aprobării  

Pentru cele tei propuneri  a fost obtinute 8 voturi pentru 6 impotrivă iar unul invalidat. 

Dl Drăgan Sandu  prezintă informare cu privire la indeplinirea HCL pe luna august 2009-10-

07. 

La probeleme curente al Adm.Publice Locale dl Dragan felicita pe d.na viceprimar cu ocazia 

aniversarii zilei de nastere, 



D.na Cozea Silvia solicita instalarea unui indicaytor in zona p.ţa Rep. 42- 48,iar dl Cozma , un 

indicator de restrictie acces tonaj pe drumul spre Bicalat. 

Dl Tămaş Dorin  răspunde d.lui Paşcalău Ionel  cu privire la situaţia unei guri de canal în 

gestiunea Companiei de Apă, iar d.lui Toarede Ioan  cu privire la reţeaua pluvială şi menajeră din 

str.Trandafirilor. 

Dl. Varga Andrei  menţionează că această situaţie de subdimensionare a  canalizării este şi pe 

str. A.Iancu.   

   Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                                     Secretar,  

              ing.Abrudan Sorin           Cozea Dan  


